
 

Referat fra styremøte for AOK 22.08.24 på Ålesund musikkskole. 

 

Disse møtte: Håkon, Rune, Randi, Lisa og Ingrid. 

 

Sak 1 Håkon la fram en godt utarbeidet øvingsplan for høstsemesteret. 

           Etter små justeringer, sender han den ut til koret. 

Sak 2 Nytt sangutvalg. 

Det ble ikke valgt noe nytt på siste årsmøte, med begrunnelse at vi skulle vente til vi fikk ny 

dirigent. Nå har vi fått et repertoar på bordet som er godkjent av styret, og styret finner derfor 

ingen grunn til å ha et nytt utvalg på plass før neste årsmøte. 

 

Sak 3 Hanne Krogh konserten.  

Her vil Håkon ta kontakt med Trygve (impresario) for å høre hvor mange egensanger vi får 

framføre. Og evnt skynde på notene til det øvrige repertoaret. 

 

Sak 4 Allsangkveld På Sobra Scene den 11.desember. 

Her vil vi bruke de samme sangene som på Hanne Krogh konserten. 

 

Sak 5 Vi er ønsket til Popup–konsert på Kiwi i Langevågen. Tenker å koble på Devoldfabrikken 

i samme slengen, her også med julerepertoar. 

 

Sak 6 Ang. å være forsangere på ÅSO`s Beatleskonsert i september. Vi har ikke hørt noe mer, 

og vil ikke være masete. 

 

Sak 7 Nyttårskonserten. Her vil Håkon ta kontakt med Samuel Skrede og Tor A Dyrseth, og 

fremme ønske om å synge fra bl.a «Cavalleria Rusticana» og «Lucia di Lammermoor». Og 

ellers framskynde deres program for evnt. samordning av repertoar. 

   

 

Ingrid - sekretær 


